
Датум: 09.01.2018

ОДЛУКЕ И КРАТАК ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА

Са 39 седнице Управног одбора Стрељачког савеза Београда одржане дана 26.12.2017. год. у просторијама 
Стрељачког савеза Београда, Косте Трифковића 12, са почетком у 17:00 часова.

ПРИСУТНИ: Миле Ђапић-председавајући, Јован Тошић, Иван Манојловић, Јелена Бановић и Жељко 
Нешковић, чланови УО. 

ОДСУТНИ: Митја Гргић.
ОСТАЛИ ПРИСУТНИ: Драган Милисављевић – Ген. Секретар и Драган Доневић пред. Стручне комисије.

Миле Ђапић-председавајући састанком, предложио је следећи дневни ред.

Д Н Е В Н И  Р Е Д

1. Разматрање и усвајање записника са 38 седнице УО;

2. Разматрање и усвајање извештаја о раду у протеклом периоду;

3. Разматрање и усвајање извештаја са пута у Нитру (Словачка);
 Разматрање и усвајање извештаја са одржаног такмичења,
 Разматрање и усвајање финансијског извештаја;

4. Разматрање и усвајање извештаја са одржаног 42 ИП 2017 године;

5. Разматрање и усвајање начина расподеле оружја добијеног од спонзора Walthera;
 Разматрање предлога Стручне комисије;

6. Разматрање и усвајање датума одржавања скупштине ССБ;
 Разматрање и усвајање измене Статута ССБ,
 Разматрање и усвајање датума отварања изборне процедуре;

7. Разматрање извештаја о утрошку програмских средстава;
 Распоређивање преосталих програмских средстава за 2017 годину;

8. Разно:

Председавајући састанка Миле Ђапић је поздравио присутне чланове УО и предложио дневни ред.

ОДЛУКА : Једногласно се усвајен дневни ред. (5 за).



ПРВА ТАЧКА – Разматрање и усвајање записника са 38 седнице УО;

ОДЛУКА: ОДЛУКА: Усваја се записник са 38 седнице УО. (5 за).

ДРУГА ТАЧКА – Разматрање и усвајање извештаја о раду у протеклом периоду;
Председавајући Миле  Ђапић  је  рекао  да  је  све  дато  у  писаном  материјалу  и  потом  дао  реч

генералном секретару Драгану Милисављевићу, који је укратко упознао присутне са детаљима извештаја.

ОДЛУКА: Једногласно се усваја извештај о раду за протекли период са акционим планом за 
наредни период (извештај о раду и акциони план су у прилогу материјала). 

ТРЕЋА ТАЧКА - Разматрање и усвајање извештаја са пута у Нитру (Словачка);
 Разматрање и усвајање извештаја са одржаног такмичења,
 Разматрање и усвајање финансијског извештаја;

Иван  Манојловић  је  укратко  изнео  извештај  са  пута  у  Нитру  као  вођа  пута,  а  ген.  Секретар
финансијски извештак трошкова.

ОДЛУКА: Једногласно се усвајају Извештај са пута и Финансијски извештај трошкова пута у Нитру
(Словачка).

ЧЕТВРТА ТАЧКА   - Разматрање и усвајање извештаја са одржаног 42 ИП 2017 године;
Председавајући је упознао присутне са извештајем одржаног 42 ИП 2017 године, рекавши да можемо

да будемо задовољни организацијом такмичења у спортском и финансијском смислу. 

ОДЛУКА: Једногласно се усвајају извештаји са одржаног  ИП 2017 године. 

ПЕТА ТАЧКА - Разматрање и усвајање начина расподеле оружја добијеног од спонзора Walthera;
 Разматрање предлога Стручне комисије;

Поводом ове тачке Миле Ђапић је рекао да је добијено 10 оружја (два за 42 ИП 2017,  6 за расподелу
клубовима и два освајачима Лиге Београда). Пошто смо прошле године поделили 4 оружја најбољима 
договорили смо се да за ову годуну наставимо расподелу онима који нису добили оружје.

ОДЛУКА: Једногласно се усваја предлог да Стручна комисија направи критеријуме за расподелу и
уради предлог листе поделе оружја и ваучера.

ШЕСТА ТАЧКА   - Разматрање и усвајање датума одржавања скупштине ССБ;
 Разматрање и усвајање измене Статута ССБ,
 Разматрање и усвајање датума отварања изборне процедуре;
Председавајући је упознао присутне да би требали  да изменимо статут у делу који се односи на

избор чланова УО. 

ОДЛУКА:  Једногласно се усваја предлог да се изврши промена Статута у делу који се односи на
избор чланоав УО. Отворити процедуру измене Статута.

Председавајући  је  упознао  присутне  са  чињеницом да  морамо  да  одржимо Редовну  и  Изборну
скупштину и да морамо због Секретаријата да усвојимо финансијске извештаје за буџетска средства за 2017
годину и план за 2018 годину. 

ОДЛУКА: Једногласно се усваја предлог да се отвори изборна процедура и да се скупштина планира
за почетак децембра. Генерални секретар да објави на сајту дописом за отварање изборне процедуре за избор
органа савеза.

СЕДМА ТАЧКА - Разматрање извештаја о утрошку програмских средстава;
 Распоређивање преосталих програмских средстава за 2017 годину;
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Председавајући састанка Миле Ђапић је дао реч Драгану Милисављевићу кији је упознао присутне
чланове УО стањем утрошени средстава. На крају године нам остаје око 19.000,00 динара што би требало да
утрошимо до краја године.

ОДЛУКА: Једногласно се усваја предлог да се преостали новац уплати фирми СпортС из Београда
ради за куповине дијабола намењених за Лигу и Куп Београда.

ОСМА ТАЧКА - Разно;
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